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MESSAGE FROM THE CEO
At Noor Holding, we proudly stand as a beacon of innovation and excellence within Iraq›s dynamic 
landscape. Our diverse operations in construction, IT solutions, business consultancy, and FMCG 
trading underscore our unwavering commitment to growth and national advancement.

Embarking on a Journey of Progress

Rooted in Iraqi ambition, our company is driving progress across various sectors. From cutting-edge 
construction projects to sophisticated IT solutions, insightful business consultancy, and efficient 
FMCG trading, we champion local growth while extending our global reach.

Illuminating the Path to Development

Noor Holding embodies the spirit of Iraqi ambition and excellence, contributing to the nation›s 
prosperity across industries. Our presence in Iraq serves as a cornerstone of excellence, making us a 
prime partner for international investors exploring Iraq›s market opportunities.

Core Values and Mission

Our guiding philosophy integrates core values into Noor Holding, shaping our path toward 
remarkable achievements. This principle affirms our dedication to delivering quality and trust in 
every project, with a focus on human, social, economic, and environmental progress.

Ethical Approach

We conduct business with integrity, honesty, and respect, enhancing our corporate reputation while 
positively impacting our community and the broader economy.

Looking to the Future

As we look ahead, Noor Holding remains committed to being at the vanguard of Iraq›s development. 
We embrace new challenges, continuously innovate, and pave the way towards a brighter, more 
prosperous future.

رسالة من الرئيس التنفيذي
المعلومات واستشارات الأعمال وتجارة السلع الاستهلاكية التزامنا الثابت بالنمو والتقدم الوطني.

الشروع في رحلة التقدم

انطلاقًًا من الطموح العراقي، تقود شركتنا التقدم في مختلف القطاعات. بدءًًا من مشاريع البناء المتطورة وحتى حلول تكنولوجيا المعلومات 
واستشارات الأعمال الثاقبة، وتجارة السلع الاستهلاكية، فإننا ندعم النمو المحلي مع توسيع نطاق وصولنا العالمي.

إنارة الطريق نحو تنمية شاملة

تجسد نور القابضة روح الطموح والتميز العراقي، وتساهم في ازدهار البلاد عبر مختلف القطاعات. يعد وجودنا في العراق بمثابة حجر 
الزاوية للتميز، مما يجعلنا شريكًًا رئيسيًًا للمستثمرين الدوليين الذين يستكشفون فرص السوق في العراق.

قيمنا الأساسية ومهمتنا

تدمج فلسفتنا التوجيهية القيم الأساسية في نور القابضة، مما يشكل طريقنا نحو تحقيق إنجازات ملحوظة. يؤكد هذا المبدأ التزامنا بتقديم 
الجودة والثقة في كل مشروع، مع التركيز على التقدم البشري والاجتماعي والاقتصادي والبيئي.

النهج الأخلاقي

نحن نمارس الأعمال بنزاهة وصدق واحترام، مما يعزز سمعتنا مع التأثير بشكل إيجابي على مجتمعنا والاقتصاد الأوسع.

التطلع نحو المستقبل

تظل نور القابضة ملتزمة بأن تكون في طليعة عملية التنمية في العراق. نحن نتقبل التحديات الجديدة، ونبتكر باستمرار، ونمهد الطريق نحو 
مستقبل أكثر إشراقًًا وازدهارًًا
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We Are Noor Holding, Pioneering Progress in Iraq

Noor Holding stands as a beacon of progress and determination in Iraq, representing the epitome of excellence and superior 
performance. With a diverse portfolio that spans building projects, technology services, corporate advising, and consumer 
goods distribution, we embody the spirit of expansion and national advancement. Our operations, fueled by domestic private 
investment, are uniquely tailored to the Iraqi context, enabling us to forge meaningful global partnerships and achieve both 
local and international business objectives.

Our dedication to excellence and productivity propels us to offer unmatched services and solutions across a variety of sectors. 
Our team, skilled and knowledgeable, is committed to building strategic partnerships, ensuring that every client benefits 
from our unwavering pursuit of their success. Noor Holding is more than a company; it is a gateway to opportunities and a 
central hub for those seeking a reliable partner in Iraq’s dynamic economic landscape. Together, we navigate the path to your 
business dreams with unparalleled efficiency and expertise.

نورالقابضة: بوابتك نحو أعمال متميزة في العراق 

نقف نور القابضة كمنارة للتقدم والريادة في العراق، وتُُعتبر مثاالًا حّ�يًّا على التميز والأداء المتفوق. تشكّّل محفظتنا المتنوعة، التي تضمّّ مشاريع البناء، 
وخدمات التكنولوجيا، واستشارات الأعمال، وتوزيع السلع الاستهلاكية، رمزًًا لروح التوسع والتقدم الوطني. تتشكل عملياتنا من خلال الاستثمارات 

الخاصة المحلية، وتُُصمم بشكلٍٍ فريد لتتماشى مع السياق العراقي، مما يمكّّننا من إقامة شراكات عالمية وتحقيق أهداف الأعمال على المستوى المحلي 
والدولي.

إن التزامنا بالتميز والإنتاجية يدفعنا إلى تقديم خدمات وحلول فريدة عبر مجموعة واسعة من القطاعات. يعمل فريقنا المؤهل والمتميز على بناء 
شراكات استراتيجية، مما يضمن استفادة كل عميل من جهودنا المستمرة لتحقيق نجاحهم. إن نور القابضة تتجاوز تعريف الشركة العادية، بل تُُعتبر 

بوابة للفرص ومركزًًا محوريًًا للباحثين عن شريك موثوق في المشهد الاقتصادي الديناميكي في العراق. معًًا، نسير نحو تحقيق أحلامك في عالم 
الأعمال بكفاءة وخبرة لا مثيل لهما.

COMPANY OVERVIEW
نبذة عن الشركة
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Empowering Economic and Social Development

Since our inception in 1976 with Lazeez for Meat and Ready-Made Food Materials in Baghdad, Noor Holding has grown 
into a formidable conglomerate, marking significant milestones that include expanding beyond Iraqi borders in 1991 and 
celebrating over 45 years of operational excellence. Today, with over 1,500 employees and a diverse range of activities in trade 
industry, transportation, import and export, oil and gas, education, tourism, hospitality, and real estate development, we are a 
testament to strategic growth and versatility.

Our commitment to economic and social development is unwavering. We aim to drive human, social, economic, and 
environmental progress in Iraq through strategic investments and partnerships. Our customer-centric approach ensures the 
delivery of high-quality products and services, prioritizing customer satisfaction and community well-being.

Innovation and talent development are at the core of our operations. We focus on continuous training and development 
for our employees while attracting top talent to maintain our competitive edge. Our success is built on a foundation of core 
values including commitment, improvement, accomplishment, and care, defining our corporate identity and approach to 
global and Iraqi markets.

تمكين التنمية الاقتصادية والاجتماعية 

منذ تأسيسنا في عام 1976 كشركة لذيذ لتصنيع اللحوم والمواد الغذائية الجاهزة في بغداد، شهدت نور القابضة نموًًا ملحوظًًا لتتحول إلى مجموعة 
متنوعة ذات أحداث محورية. تضمنت هذه الأحداث التوسع خارج الحدود العراقية في عام 1991، والاحتفال بمرور أكثر من 45 عامًًا من التميز 

التشغيلي. اليوم، نوظف اليوم بفخر أكثر من 1500 موظف، ونخدم أكثر من قطاع بما في ذلك: التجارة، والصناعة، والنقل، والاستيراد، والتصدير، 
والنفط والغاز، والتعليم، والسياحة، والضيافة، والتطوير العقاري. هذا النمو الاستراتيجي والتنوع يعكس رؤيتنا المستقبلية والتزامنا بالتطور المستمر.

إن التزامنا بالتنمية الاقتصادية والاجتماعية لا يتزعزع. نحن نهدف إلى دفع التقدم البشري والاجتماعي والاقتصادي والبيئي في العراق من خلال 
الاستثمارات والشراكات الاستراتيجية. ويضمن نهجنا الذي يركز على العملاء تقديم منتجات وخدمات عالية الجودة، مع إعطاء الأولوية لرضا العملاء 

ورفاهية المجتمع.

نضع الابتكار وتنمية المواهب في صميم عملياتنا. نحن نركز على التدريب والتطوير المستمر لموظفينا مع  استقطاب أفضل المواهب للحفاظ على قدرتنا 
التنافسية. يعتمد نجاحنا على تبني القيم الأساسية بما في ذلك الالتزام والتطوير المستمر والإنجاز وتحديد هويتنا المؤسسية ونهجنا تجاه الأسواق 

العالمية والعراقية.

WHAT WE DO
ماذا نفعل
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KEY UNIQUE SELLING PROPOSITIONS (USP): )USP( ما يميز أعمالنا

الخبرة في قطاعات متعددة: عبر التجارة والصناعة والنقل وغير ذلك، نستفيد من الرؤى لتحفيز النمو الاقتصادي في العراق وخارجه.

الخبرة الطويلة: مع 45 عامًًا من الخبرة وفريق قوي، نقدم رؤية ثاقبة للسوق كشريك موثوق به للنمو والاستثمار.

التواجد على مستوى عالمي: تسلط مقراتنا الرئيسية في دبي وبغداد الضوء على استراتيجيتنا لربط الأسواق الشرقية والغربية، مما يوفر وصولًاً أوسع 
ومنظورًًا عالميًًا.

الالتزام بالتنمية والابتكار: نعطي الأولوية للنمو الشامل في العراق، مع التركيز على التطوير المؤسسي والحلول المبتكرة للتحديات الحديثة.

النهج الأخلاقي القائم على القيمة: نحن نقدر النزاهة والصدق والاحترام والعمل الجماعي، مما يضمن ممارسات مستدامة ومسؤولة تعود بالنفع على المجتمع والاقتصاد. 

1976 1991 45+ 1,500+
The inception of Noor 

Holding’s journey.
Expansion beyond Iraqi 

borders with the opening 
of a second headquarters 

in Dubai

Years of Experience Employees

Diverse Sector Expertise: Our insights across various sectors spur economic growth in Iraq and beyond.

Longstanding Experience and Stability: With 45 years of experience and a dedicated team, we offer unmatched stability and 
market insight.

Strategic International Presence: Our headquarters in Dubai and Baghdad bridge Eastern and Western markets for broader 
access and a global perspective.

Commitment to Development and Innovation: Focused on Iraq›s holistic growth, we prioritize institutional development and 
innovative solutions.

Ethical and Value-Driven Approach: Integrity, honesty, respect, and teamwork guide our sustainable, responsible practices for 
community and economy benefit.

Through our companies like Qerat Almas, Khairat Alqaria, and others, we excel in distribution, packaging, food industry, oil services, 
and education, showcasing our commitment to quality, innovation, and excellence. Partnering with renowned entities like Babylon 
Hotel Rotana, Unilever, and Al-Marai, we continue to lead in delivering exceptional value and advancing the socio-economic 
landscape of Iraq and beyond.

من خلال شركاتنا مثل قيراط الماس، خيرات القرية، وغيرها، نتميز في التوزيع والتعبئة والتغليف وصناعة المواد الغذائية والخدمات النفطية والتعليم، مما يظهر التزامنا 
بالجودة والابتكار والتميز. من خلال الشراكة مع كيانات مشهورة مثل فندق بابل روتانا، ويونيليفر، والمراعي، فإننا نواصل الريادة في تقديم قيمة استثنائية وتطوير 

المشهد الاجتماعي والاقتصادي في العراق وخارجه.

1,500+ 45+ 1991 1976
التوسع خارج الحدود بداية رحلة نور القابضة

العراقية مع افتتاح المقر 
الثاني في دبي

موظفسنوات من الخبرة
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THE VISION, MISSION, 
AND VALUES

Our Mission

Noor Holding aims to contribute to the human, social, economic, and environmental growth of Iraq and to meet the desires 
of customers through selected high-quality global products and services. We are committed to achieving complete customer 
satisfaction and protecting the community through an exceptional and competent work team.

Our Vision

At Noor Holding, we strive to be at the top of the leading companies in various investment fields, always being a fundamental 
supporter of the wheel of development and economic growth in the region, according to the basic principles and concepts in 
the country and the world.

Our Core Values

Noor Holding embodies excellence through its core values, focusing on commitment to resources and employee welfare, 
continuous improvement and talent acquisition, achievement through innovation and responsibility, and caring for integrity, 
diversity, respect, and teamwork.

الرؤية، المهمة، والقيم

مهمتنا
نهدف في نور القابضة إلى المساهمة في النمو البشري والاجتماعي والاقتصادي والبيئي للعراق وتلبية رغبات العملاء من خلال منتجات وخدمات 

عالمية مختارة عالية الجودة. نحن ملتزمون باكتساب رضا وثقة عملائنا وحماية المجتمع من خلال فريق عمل استثنائي وكفؤ.
رؤيتنا

نسعى في نور القابضة أن نكون في صدارة الشركات الرائدة في مجالات الاستثمار المختلفة، وأن نكون دائمًًا داعمًًا أساسيًًا لعجلة التنمية والنمو 
الاقتصادي في المنطقة، وفقًًا للمبادئ والمفاهيم الأساسية في الدولة والعالم.

قيمنا الأساسية 
نجسد في نور القابضة روح التميز من خلال قيم أساسية، مع التركيز على رفاهية الموظفين، والتحسين المستمر واستقطاب المواهب، والإنجاز من 

خلال الابتكار، ومراعاة النزاهة والتنوع والاحترام والعمل الجماعي.
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COMPANY STRUCTURE
هيكل الشركة

CHAIRMAN

SECOND VICE PRESIDENTFIRST VICE PRESIDENT

رئيس مجلس الادارة

نائب اول لرئيس مجلس الادارةنائب ثاني لرئيس مجلس الادارة

LOGISTICS SUPPORT
& AFTER  SALES
DEPARTMENT

LOGISTICS
OFFICER

AFTER SALES
EMPLOYEE

DIRECTOR OF
THE BOARD

OFFICE

OFFICE
MANAGER

ASSISTANT
OFFICER

PUBLIC
RELATIONS

DEPARTMENT

PUBLIC
RELATIONS

OFFICER

PUBLIC
RELATIONS
EMPLOYEE

LEGAL
DEPARTMENT

LEGAL
OFFICER

LAWYER

PERSONNEL
AFFAIRS

DEPARTMENT

PERSONNEL
AFFAIRS
OFFICER

PERSONNEL
AFFAIRS

EMPLOYEE

FINANCE
DEPARTMENT

CHIEF FINANCIAL
OFFICER (CFO)

HEAD OF
ACCOUNTING

SECURITY
& SERVICES

DEPARTMENT

SECURITY
OFFICER

GUARDS

SERVICES
TREASURY

CUSTODIAN DRIVER
SENIOR

ACCOUNTANT

دائرة الدعم اللوجستي
و المتابعة

مسؤول اللوجستية

موظف متابعة

مدير مكتب مجلس
الادارة

مدير مكتب

موظف مساعد

دائرة العلاقات العامة

مسؤول علاقات عامة

موظف العلاقات العامة

الدائرة القانونية

مسؤول المحامين

محامي

دائرة شئون الموظفين

مسؤول شئون الموظفين

مسؤول شئون الموظفين

الدائرة المالية

المدير المالي

رئيس قسم الحسابات

قسم الامن و الخدمات

مسؤول الامن

الحرس

امين قاصةالخدمات محاسب رئيسيالسواق
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Noor Holding: A Symphony of Strategic Engagements

Noor Holding takes pride in its strategic engagements with a diverse portfolio of companies, each excelling in their 
respective domains. These relationships are built on mutual respect, shared goals, and a commitment to excellence, fostering 
environments where innovation and growth thrive. Below, we detail the unique contributions and services of each company 
within our network, highlighting the synergies that drive our collective success.

نور القابضة:  تناغم الاستراتيجيات
تفتخر نور القابضة بشراكاتها الاستراتيجية مع مجموعة متنوعة من الشركات، كل منها تتفوق في مجالاتها الخاصة. هذه العلاقات مبنية على 

الاحترام المتبادل والأهداف المشتركة والالتزام بالتميز، وتعزيز البيئات التي يزدهر فيها الابتكار والنمو. نعرض أدناه تفاصيل المساهمات والخدمات 
الفريدة لكل شركة ضمن شبكتنا، مع تسليط الضوء على أوجه التآزر التي تقود نجاحنا الجماعي.

OUR COMPANIES
شركاتنا

URC
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Qerat Al-Mas, the exclusive distributor in Iraq for Almarai Saudi Dairy and Juice Company, boasts a robust presence across 
numerous provinces with a vast network of dealers and retailers. With a specialized workforce of 275, primarily in sales and 
distribution, the company manages 116 refrigerated vehicles and 13 specialized warehouses totaling 6,400 square meters 
to ensure efficient operations. Their comprehensive services include extensive dealer networks, refrigerated product 
transportation, and specialized warehousing, underscoring a commitment to excellence in distribution.

تحظى شركة قيراط الماس، الموزع الحصري لشركة المراعي السعودية للألبان والعصائر في العراق، بوجود قوي في عدة محافظات، حيث تمتلك 
شبكة واسعة من التجار. بفضل فريق عمل متخصص يضم 275 شخصًًا، يتركز معظمهم في قطاعي المبيعات والتوزيع، تدير الشركة 116 مركبة 

مبردة وتملك 13 مستودعًًا متخصصًًا، يبلغ مجموع مساحتها 6400 متر مربع، بهدف ضمان كفاءة العمليات. تقدم الشركة خدمات شاملة تشمل 
شبكات وكلاء واسعة النطاق، ونقل المنتجات المبردة، والتخزين المتخصص، مما يعكس التزامها بالتميز في مجال التوزيع.

Qerat Al-Mas Co.
قيراط ألماس
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Khairat Al Qareh Co. stands at the forefront of the consumer goods industry in Iraq, offering unparalleled distribution 
services. Their partnership with esteemed regional brands highlights their capability in brand management and market 
expansion, supported by advanced operational capabilities and a commitment to quality and efficiency.

تقف خيرات القرية في طليعة صناعة السلع الاستهلاكية في العراق، حيث تقدم خدمات توزيع لا مثيل لها. وتسلط شراكتهم مع العلامات 
التجارية الإقليمية المرموقة الضوء على قدرتهم على إدارة العلامات التجارية وتوسيع السوق، مدعومة بقدرات تشغيلية متقدمة مع الالتزام 

بالجودة والكفاءة.

Khairat Al Qareh Co.
خيرات القرية
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United Arab Company for Food Industries has quickly become a leader in the food and beverage manufacturin
sector, offering premium pasta, noodles, and bakery products. With a focus on quality, innovation, and market
trend analysis, UAC is dedicated to redefining the essence of the food industry in Iraq.

سرعان ما ارتقت الشركة العربية المتحدة للصناعات الغذائية إلى مرتبة الريادة في قطاع تصنيع الأغذية والمشروبات، حيث تقدم مجموعة 
متميزة من منتجات المعكرونة، والشعيرية، والمخبوزات. من خلال التركيز الدائم على الجودة والابتكار، وتحليل اتجاهات السوق، تلتزم 

 United Arab Companyالشركة العربية المتحدة بتحديد معايير جديدة في صناعة الأغذية في العراق.
For Food Industries

الشركة العربية المتحدة 
للصناعات الغذائية

19 20



As Ira’s leading and largest PET manufacturer, Al-Mutahida Packaging serves a global clientele with innovative packaging solutions. 
Their state-of-the-art facilities, backed by advanced European machinery and expansive warehousing, ensure the highest standards of 
quality and availability. Specializing in preforms, closures, films, and flexible packaging, Al-Mutahida Packaging is an essential partner 
in the PET solutions sector.

باعتبارها الشركة الرائدة والأكبر في مجال تصنيع PET في العراق، توفر شركة المتحدة للتغليف حلوالًا مبتكرة في مجال التعبئة والتغليف 
لعملائها العالميين. تمتلك المتحدة للتغليف مرافق حديثة مجهزة بأحدث الآلات الأوروبية ومساحات تخزين موسعة، مما يضمن توافرًًا عاليًًا وأعلى 

معايير الجودة. تُُعتبر المتحدة للتغليف شريكًًا أساسيًًا في قطاع حلول PET، حيث تتخصص في منتجات التشكيلات والتعبئة المرنة.

Al-Mutahida Packaging
المتحدة للتغليف
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South of Babylon excels in oil services, general contracting, and public services, with a focus on drilling tower 
installation, well foundation services, and construction and maintenance of oil tanks. Their commitment to safety, 
technical excellence, and client satisfaction, along with their strategic ownership of berth 9 at Khor Al Zubair port, 
positions them as a leader in their field.

تتفوق شركة جنوب بابل في مجالات الخدمات النفطية والمقاولات والخدمات العامة، حيث تركز على تركيب أبراج الحفر وخدمات تأسيس 
الآبار وبناء وصيانة خزانات النفط. يتجلى التزامهم بالسلامة والتميز الفني ورضا العملاء في أعمالهم، ويتمتعون بملكية استراتيجية 

لرصيف 9 في ميناء خور الزبير، مما يجعلهم في موقع رائد في مجال عملهم.

South Of Babylon
جنوب بابل 
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WAB Corporation specializes in general trading and marine services for the oil and gas sector, managing critical 
supply chains and port operations with strategic expertise. Their robust network of affiliations across Iraq and the 
region, alongside a rich history of business success, establishes WAB Corporation as a preferred industry partner.

تتخصص شركة وميض البحر في مجال التجارة العامة وتقديم الخدمات البحرية لقطاع النفط والغاز، حيث تدير سلاسل التوريد الحيوية 
وعمليات الموانئ بخبرة استراتيجية. تتمتع الشركة بشبكة قوية من الانتماءات في جميع أنحاء العراق والمنطقة، وتاريخ غني من النجاح 

التجاري، مما يجعلها شريكًًا صناعيًًا مفضلًاً.

Wab Corporation
 وميض البحر للتجارة

العامة والخدمات البحرية
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United Refineries Company for 
Petroleum Products Transportation
مصافي المتحدة لنقل المنتجات البترولية 

Since its inception in 2018, United Refineries Company has become a global force in the oil refining industry, combining 
expertise, innovation, and sustainability. Their comprehensive services include oil and gas trading, ship management, 
marine services, transportation, and logistics, reflecting a commitment to excellence and environmental stewardship.

منذ تأسيسها في عام 2018، أصبحت شركة مصافي المتحدة قوة عالمية في صناعة تكرير النفط، حيث تجمع بين الخبرة والابتكار والاستدامة. 
تشمل خدماتها الشاملة تجارة النفط والغاز، وإدارة السفن، والخدمات البحرية، والنقل، والخدمات اللوجستية، مما يعكس الالتزام بالتميز 

والإشراف البيئي

URC
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Established in 2016, Al-Asad Group specializes in general trade, public transportation, customs clearance, and 
food processing. Their focus on safety, quality, and customer satisfaction, coupled with comprehensive services in 
customs clearance, warehouse management, and logistics, reflects their dedication to excellence and reliability.

تأسست مجموعة الأسد في عام 2016، وهي متخصصة في مجالات التجارة العامة، والنقل العام، والتخليص الجمركي، والتصنيع 
الغذائي. يتميز تركيزها على السلامة والجودة ورضا العملاء، إلى جانب تقديم خدمات شاملة في التخليص الجمركي وإدارة المستودعات 

والخدمات اللوجستية، بتفانيها في تحقيق التميز والموثوقية.

Al-Asad Group
مجموعة الأسد
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International Community School (ICS) delivers a forward-thinking education, preparing students for a global 
future. Accredited internationally, we offer an American curriculum focused on innovation, creativity, and problem-
solving within a culturally diverse community. Our educational philosophy promotes holistic development, critical 
thinking, and respect for diversity. Specialised high school pathways and personalised guidance ensure students are 
prepared for higher education and beyond. Admissions are merit-based and inclusive, welcoming students from all 
backgrounds in line with global standards.

تقدم مدارس المجتمع الدولي )ICS( تعليمًًا متطورًًا لمواكبة عالم متغير، وتسعى لإعداد الطلاب من أجل المستقبل. نحن معتمدون دوليًًا، ونقدم 
منهجًًا أمريكيًًا يركز على الابتكار والإبداع وحل المشكلات داخل مجتمع متنوع ثقافيًًا. تعزز فلسفتنا التعليمية التنمية الشاملة والتفكير النقدي 
واحترام التنوع. تضمن مسارات المدرسة الثانوية المتخصصة والتوجيه الفردي إعداد الطلاب للتعليم العالي وما بعده. يتم القبول على أساس 

الجدارة ويرحب بالطلاب من جميع الخلفيات بما يتماشى مع المعايير العالمية.

ICS School
مدارس المجتمع الدولي
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Established in 2003 in Dubai, the United Iraqi Trading Company initially focused on oil products and petrochemicals. 
Recognizing Iraq’s need for construction materials, it expanded to supply a wide range of building supplies, catering 
to both private and governmental projects. Today, it is known for efficiently supplying high-quality products 
worldwide, adhering to international standards.

Through these engagements, Noor Holding and its network of companies demonstrate a commitment to fostering 
growth, innovation, and excellence across various sectors, contributing significantly to the economic and social 
development of their communities.

تأسست الشركة التجارية العراقية عام 2003 في دبي، وركزت في البداية على المنتجات النفطية والبتروكيماويات. وإدراكًًا لحاجة العراق 
لمواد البناء، توسعت الشركة لتوريد مجموعة واسعة من لوازم البناء، لتلبية احتياجات المشاريع الخاصة والحكومية. واليوم، أصبحت 

معروفة بتزويد منتجات عالية الجودة بكفاءة في جميع أنحاء العالم، مع الالتزام بالمعايير الدولية.

تُُظهر نور القابضة وشبكة شركاتها التزامًًا بتعزيز النمو والابتكار والتميز في مختلف القطاعات، مما يساهم بشكل كبير في التنمية 
United Iraqi Trading Companyالاقتصادية والاجتماعية لمجتمعاتها.

الشركة العراقية التجارية
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Noor Holding: Strategic Partnerships for Global Excellence

Noor Holding is at the forefront of establishing strategic partnerships with global industry leaders, fostering innovation and 
excellence. The distinguished portfolio of partners includes

نور القابضة: شراكات استراتيجية للتميز العالمي
تتصدر نور القابضة في تأسيس شراكات استراتيجية مع قادة الصناعة العالمية، وذلك بهدف تعزيز الابتكار والتميز.

تضم محفظة الشركاء المتميزين ما يلي

OUR PARTNERS 
شركاؤنا
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Almarai
Almarai, recognized as the pinnacle of excellence in the B2B food and 
beverage sector, stands as the Middle East’s premier manufacturer and the 
world›s largest vertically integrated dairy company. Their operations produce 
over 4 million liters of premium milk daily, achieving nearly double the 
productivity standards of Europe, with each cow contributing an impressive 
40 liters. Almarai’s superior product portfolio is distributed to over 220,000 
retail outlets across seven nations, ensuring their luxurious and pure offerings 
are accessible to a broad spectrum of professional clients. Beyond mere 
product delivery, Almarai is synonymous with quality assurance, conducting 
39,000 meticulous quality tests daily to underline their commitment to safety 
and excellence. Their initiatives also focus on community growth, health, and 
wellness, extending beyond product innovation.

 المراعي
تعتبر شركة المراعي من رواد قطاع الأغذية والمشروبات B2B. تتميز بمكانة بارزة في الشرق 

الأوسط كأكبر شركة ألبان متكاملة في العالم، حيث يصل إنتاجها لأكثر من 4 ملايين لتر من الحليب 
عالي الجودة يوميًًا. تتفوق شركة المراعي في معايير الإنتاجية بمعدل يقترب من ضعف ما يُُعتمد في 

أوروبا، إذ تُُسهم كل بقرة بكمية تصل إلى 40 لترًًا من الحليب. توزع منتجاتها المتميزة عبر أكثر 
من 220،000 نقطة بيع بالتجزئة في سبع دول، مما يضمن وصول منتجاتها الفاخرة إلى شريحة 

واسعة من العملاء.وتتجاوز جودة منتجاتها المعايير العالمية، إذ تُُجرى 39،000 اختبار جودة 
دقيق يوميًًا للتأكيد على التزامها بالسلامة والتميز. بالإضافة إلى ذلك، تسعى شركة المراعي إلى دعم 

المجتمع والارتقاء بصحة وعافية المجتمع، وتتجاوز مجرد ابتكار المنتجات في مبادراتها.

Babylon Rotana
Located in a prestigious district of Baghdad, Babylon Rotana offers 
unmatched luxury and security, appealing to both short and long-term 
guests. Its prime location near the Tigris River and close to major attractions, 
along with 284 elegantly appointed rooms and suites, diverse dining options, 
and extensive meeting and event facilities, positions Babylon Rotana as a 
significant business hub and beacon of hospitality excellence.

 بابل روتانا 
يتميز فندق بابل روتانا بموقعه الرائع في أحد أحياء العاصمة بغداد، حيث يوفر لضيوفه راحة وأماناًً 
لا مثيل لهما، مما يجعله وجهة مفضلة لكل من يبحث عن إقامة مميزة سواء لفترات قصيرة أو طويلة. 
بفضل موقعه الاستراتيجي القريب من نهر دجلة ومعالم المدينة الرئيسية، بالإضافة إلى توفر 284 

غرفة وجناحًًا فاخرة ومفروشة بأناقة، ومجموعة متنوعة من المطاعم ومرافق شاملة للاجتماعات 
والفعاليات، يُُعتبر بابل روتانا مركزًًا رئيسيًًا للأعمال ومعلمًًا بارزًًا في مجال الضيافة.
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Unilever
For over a century, Unilever has been synonymous with trust and excellence 
in consumer goods, blending a rich heritage with a resolute commitment to 
a sustainable future. Their products, touching the lives of 3.4 billion people 
daily in over 190 countries, reflect their dedication to quality, innovation, 
and environmental responsibility. With 21% of their packaging sourced from 
recycled plastic, Unilever leads the industry towards sustainability, supported 
by a global team of 127,000 employees. Partnering with Unilever means being 
part of a transformative journey towards a future responsibly crafted.

يونيليفر
منذ أكثر من قرن، كانت شركة يونيليفر رمزًًا للثقة والتميز في صناعة السلع الاستهلاكية، حيث 

استطاعت دمج تراثها الغني مع التزام قوي بالمستقبل المستدام. تعكس منتجاتها، التي تلامس حياة 
3.4 مليار شخص يوميًًا في أكثر من 190 دولة، التزامها الشديد بالجودة والابتكار والمسؤولية 

البيئية. يتم صناعة 21% من عبواتها من البلاستيك المعاد تدويره، كل ذلك بدعم من فريق عالمي يتألف 
من 127000 موظف. إن الانضمام إلى يونيليفر يعني أن تكون جزءًًا من رحلة تحولية نحو مستقبل 

يُُصاغ بمسؤولية وتفاني.

Köksan PET Packaging Industry Co.
Köksan is a trusted partner in creating exquisite, sustainable containers 
that elevate brands. With over 1,500 employees dedicated to innovation 
and excellence, they offer a comprehensive range of premium packaging 
solutions, all crafted with meticulous attention to detail and a firm 
commitment to environmental responsibility. Their commitment to 
sustainability is highlighted by a 72,000-ton recycling capacity and GRS 
certification, underscoring their dedication to closed-loop practices and 
positioning Köksan as the ideal choice for enhancing packaging experiences 
and empowering brands to shine.

PET شركة كوكسان لتعبئة وتغليف 
تُُعََدُُّ  كوكسان شريكًًا موثوقًًا في تصنيع عبوات متميزة ومستدامة. بفضل أكثر من 1500 موظف 

ملتزمين بالابتكار، تُُقدم الشركة مجموعة شاملة من حلول التعبئة والتغليف المبتكرة، مع مراعاة الأثر 
البيئي. يظهر ذلك من خلال قدرتهم على إعادة تدوير ما يصل إلى 72000 طن وحصولهم على 
شهادة GRS، مما يؤكد تفانيهم في ممارسات دورة الحياة المغلقة، ويجعل كوكسان خيارًًا مثاليًًا 

لتطوير تجارب التعبئة والتغليف وتمكين العلامات التجارية من التألق.
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شركاؤنا

The Martrade Group
Based in Düsseldorf, Germany, The Martrade Group is a premier integrated 
logistics provider, offering services spanning ocean shipping, port operations, 
logistics projects, real estate, and telecommunications. Their strength lies in 
an experienced multicultural team, capable of crafting customized solutions 
for complex logistics challenges, making Martrade a pivotal partner in the 
global transportation and logistics sector.

مجموعة مارتريد
تتخذ مجموعة مارتريد، التي يقع مقرها في دوسلدورف بألمانيا، موقعاًً مرموقاًً كمزود رائد للخدمات 

اللوجستية المتكاملة. تقدم مجموعة شاملة من الخدمات، بما في ذلك الشحن عبر المحيطات وإدارة 
الموانئ والمشاريع اللوجستية والعقارات والاتصالات. تتجلى قوتهم في تشكيل فريق متعدد الثقافات 
من الخبراء، القادرين على تطوير حلول مخصصة للتحديات اللوجستية المعقدة، مما يجعلها شريكًًا 

أساسيًًا في قطاع النقل والخدمات اللوجستية العالمية.

Royal Can Making Company (RCMC)
RCMC, the pioneer in manufacturing 2-piece aluminum beverage cans 
and can ends in the Kurdistan Region of Iraq, has set benchmarks for 
excellence and innovation in the packaging sector. Since its establishment 
in 2013, RCMC has grown to produce 2 billion cans annually, supported by 
substantial warehouse space to meet immediate client demands. Their 
advanced technology and diverse product range, emphasizing quality and 
environmental sustainability, are designed for infinite recyclability, quick 
chilling, and optimal freshness, aligning with their vision of sustainable 
packaging solutions.

 شركة رويال لصناعة العلب المعدنية 
شركة رويال الرائدة في صناعة علب المشروبات المصنوعة من الألومنيوم المكونة من قطعتين في 

إقليم كردستان العراق، قامت بوضع معايير عالية للتميز والابتكار في مجال التعبئة والتغليف. منذ 
تأسيسها في عام 2013، نمت الشركة لتنتج 2 مليار علبة سنويًًا، وتتمتع بمساحة مستودعات 

واسعة لتلبية احتياجات العملاء مباشرة. تتسم تكنولوجياهم المتقدمة ومجموعتهم المتنوعة من 
المنتجات بالتركيز على الجودة والاستدامة البيئية، مع التزام بالتدوير غير المحدود، والتبريد 

السريع،كل ذلك وفقًًا لرؤيتهم في توفير حلول تعبئة وتغليف مستدامة.
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OUR CLIENTS
عملائنا
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THE PATH OF NOOR HOLDING

الشروع في رحلة النجاح مع نور القابضة 

Noor Holding invites you to join our 40- year journey of innovation and service across various industries. Our commitment to integrity, 
innovation, and inclusivity has fueled our excellence and community dedication. From Baghdad and Dubai, we bridge cultures and drive 
sustainable growth through strategic expansion and agility.

Our team›s strength and mission to deliver superior value reflect in our partnerships and solutions, fostering growth across our ecosystem. 
We offer investors and partners a chance to join a vision of economic development, innovation, and social responsibility. Our adaptability 
and leadership in the global market position us as an ideal partner for impactful endeavors.

Join Noor Holding in advancing Iraq›s prosperity and beyond, investing in a brighter future for all.

ندعوكم في نور القابضة للانضمام إلى رحلتنا التحولية، التي أُُسست على مدى أربعة عقود من الخدمة المتفانية والقيادة المبتكرة في مجموعة متنوعة من القطاعات. تعكس قصتنا، 
المتجذرة في المبادئ الأساسية للنزاهة والابتكار والشمولية، سعيًًا حثيثًًا لتحقيق التميز والالتزام العميق تجاه المجتمعات التي نخدمها. 

تكمن قوتنا في موظفينا - فريق ديناميكي يجسد مهمتنا المتمثلة في تقديم خدمة وقيمة فائقة لعملائنا وأصحاب المصلحة والشركاء. وينعكس هذا الالتزام بالتميز في شراكاتنا 
الإستراتيجية والحلول الشاملة التي نقدمها، مما يدفع النمو ليس فقط داخل مؤسستنا ولكن عبر أي نظام نعمل فيه.

انضم إلينا  لنواصل رحلة النجاح سويًًا، ونساهم في ازدهار العراق ومنطقة الشرق الأوسط. مع نور القابضة، أنت لا تستثمر في مجرد شركة، بل تمهد الطريق  نحو مستقبل مشرق 
للجميع.

CERTIFICATIONS AND 
ACCREDITATIONS

الشهادات والاعتمادات 
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info@noor-holding.com | www.noor-holding.com

IRAQ

Headquarter Iraq – Baghdad – Al-Jadriya Sec. 
913-St. 46-Home 14

Ph +964 7800007773 | +964 7809999929

UAE

United Iraqi Trading FZCO Commercial License 
No: 40082 Office No. LB182207A, P0. Box 263646, 
Jebel Ali, Dubai

+971 04 882 0388


